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جدایی داوید اوسپینا از ناپولی باعث شده است که این باشگاه 
به صورت جدی به دنبال جذب دروازه بانی جدید باشــد. منابع 
ایتالیایی ماه گذشــته ادعــا کردند که مدیــران ناپولی علاقه 
زیادی به خرید کیلور ناواس دارند و در تلاش هســتند تا او را 
از پی اس جی به خدمت بگیرند اما به فاصله ســه روز تا پایان 
نقل و انتقالات، به نظر نمی رسد که گلر کاستاریکایی پی اس 

جی را ترک کند. 

نشــریه لوپاریزین نوشت که مشکل اصلی در راه جدایی ناواس، 
درخواست غرامت بالای او از باشگاه پاریسی است. ناواس که 18 
مــاه از قراردادش باقیمانده، برای جدایی، 18 میلیون یورو غرامت 
می خواهد و پی اس جی با این درخواســت مخالفت کرده است. 
ژرژ مندس، مدیر برنامه های ناواس این روزها در پاریس اســت 
و گفت وگــو ها بین دو طرف ادامه دارد. ناواس با ناپولی به توافق 
کامل رســیده اما تا زمانی که از پی اس جی غرامت نگیرد، انتقال 

او غیرممکن است.
کار برای ناواس در پی اس جی از زمانی دشوار شد که کریستوف 
گالتیه، ســرمربی جدید این باشگاه، گفت که به سیستم چرخشی 
بــرای دروازه بان ها اعتقادی نــدارد و برای او  دوناروما، گلر اول 
پی اس جی اســت. ناواس می داند که فصل جاری نیمکت نشین 
دوناروما خواهد بود و انتقال به ناپولی بهترین تصمیم است ولی او 

برای جدایی باید از دریافت غرامت بالا صرفنظر کند.

PSG درخواست غرامت هنگفت کیلور ناواس از

ورزشی

 فرهاد مجیدی ســرمربی فصل گذشته استقلال پس از کسب 
عنوان قهرمانی لیگ برتر، از جمع آبی ها جدا شد و به اتحاد کلبا 
امارات پیوســت. انتقالی که حرف و حدیث ها و حواشی زیادی را 
در پی داشت و بسیاری از هواداران استقلال بابت این جدایی، از 

سرمربی تیم خود دلخور بودند.
مجیدی یک شــنبه شــب مهمان برنامه ضربة البدایة از شبکه 
الریاضیة امارات بود. او با حضور در اســتودیوی برنامه، نخستین 
مصاحبــه مفصل خــود را انجام داد و در مورد مســائل مختلف 
صحبت کرد. شروع کار مربیگری، جدایی از استقلال و وضعیت 
اتحاد کلباء موضوعاتی بودند که سرمربی فصل گذشته استقلال 

پیرامون آن صحبت کرد.
مجری این برنامــه گفت وگو را با این صحبت ها آغاز کرد: من 
فرهاد را بیش از 21 ســال است می شناسم و اولین گفت وگوی 
ما به ســال 2001 بازمی گردد. در آن گفت وگو که فرهاد تازه به 
امارات آمده بود، درباره شــخصیت او صحبت کردیم. او چه در 
داخل و چه خارج از زمین، شخصیت خاصی دارد که آدم دوست 
دارد همیشه با او صحبت کند. فرهاد در لیگ ما دستاورد بزرگی 
دارد و در 4 تیــم مطرح امارات بازی کرده و به قهرمانی آســیا 
رسیده است. او بازیکن بزرگی است و در لیگ ایران به دستاورد 

فوق العاده ای با استقلال رسید. او یک مربی جوان است.
* مجری: فرهاد چگونه وارد عرصه مربیگری شد؟ 
در کجا کار کردی که توانســتی به ســرمربیگری 
استقلال برســی و یکی از بهترین تیم های ایران را 

هدایت کنی؟
مجیدی: ســال آخری که در الغرافه با آقای برونو متســو کار 
کردم، ایشــان به من پیشــنهاد آغاز کار مربیگری را داد. وقتی 
که فوتبالم تمام شــد، راهی لندن شدم و دوره های مربیگری را 
گذراندم. چهار ســال در انگلیس کلاس های مربیگری را پشت 
ســر گذاشــتم. پس از آن از طریق یکی از دوستانم، 8 ماه را در 
تیم زیر 17 ساله های اسپانیول کار کردم. سپس تیم ملی زیر 23 

ســال ایران را هدایت کردم و در ادامه سرمربیگری استقلال را 
برعهده گرفتم.

* در میان این تیم ها، سطح اسپانیول از همه بالاتر 
بود. آیا این تیم در سرنوشــت تو تعیین کننده بوده 
اســت؟ بخصوص اینکه تیم زیر 17 ساله ها بود و تو 

روی تیم بزرگسالان اشراف داشتی.
مجیــدی: متســو خیلی به من تأکید داشــت اگــر می خواهم 
مربیگری را شــروع کنم، ابتدا روی تیم های پایه کار کنم و این 
فرصت پیش آمد که با تیم زیر 17 ســاله های اسپانیول کار کنم. 
خیلی دوست داشتم در آنجا کارم را ادامه دهم ولی چون سرمربی 
اســتقلال )استراماچونی( جدا شــده بود، از من خواستند به این 
تیم ملحق شــوم و چون دیدم استقلال به من احتیاج دارد، کار 

مربیگری را از آنجا شروع کردم.
* اولین تجربه بزرگت در ایران با اســتقلال بود. از 

این مسئله ترسی نداشتی؟
مجیدی: در کل در زندگی ام چالش ها را خیلی دوست داشته ام. 
زمانی که سرمربی استقلال شدم، شاید خیلی از هواداران که من 
را دوســت داشتند، از من خواستند که این پیشنهاد را قبول نکنم 
و از صحنــه مربیگری کنار بروم. ولی همواره این چالش ها را در 
زندگی ام دوســت دارم. یعنی همیشه دوست دارم تجربه جدید و 
کاری که خیلی ها می گویند از عهده اش بر نمی آیی؛ انجام دهم. 
سپس با استقلال در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا شرکت کردیم 
و توانســتیم الریان قطر را 5 بر صفر شکســت دهیم. حضور در 
اســتقلال برای من تجربه خوبی بود. می دانید که استقلال یک 
تیم بزرگ است و واقعا شرایط مربیگری در تیم های بزرگ خیلی 
سخت اســت. ولی خدا را شکر توانستم موفق شوم. الان نیز به 
دنبال یک تجربه جدید در عرصه مربیگری هســتم و به همین 

دلیل به فوتبال امارات آمده ام.
* می خواهم درباره انتقالت به اتحاد کلباء بپرســم. 
مذاکرات و تصمیم گیــری چگونه بود؟ برای جدایی 

خیلی سریع تصمیم گرفتی به فوتبال امارات بیایی یا 
این پروسه زمان برد؟

مجیدی: واقعیت این اســت که جدا شــدن از باشگاه استقلال 
برایم خیلی ســخت بود. من شــب ها به این مسئله فکر کردم و 
هواداران باشگاه اســتقلال را در ذهنم داشتم. چون می دانستم 
با جدایی من ممکن اســت دلخور شــوند ولی فوتبال حرفه ای 
این را می طلبد دوره های دیگــری را ببینید و فضاهای دیگر را 
تجربه کنید. وقتی که باشــگاه اتحــاد کلباء با من صحبت کرد، 
روی این پیشنهاد فکر کردم و به این نتیجه رسیدم که می توانم 
مربیگری ام را در کشــور دیگری ادامه دهم. این دریچه جدیدی 
به روی مربیگری من بود. اکنون خوشــحالم چون کشور امارات 
برای من جای جدیدی نیســت. من و خانواده ام سال هاست در 
این کشــور زندگی می کنیم. هر دو فرزند من در امارات به دنیا 
آمده اند و در اینجا به مدرســه می روند. بــه همین دلیل از این 
پیشــنهاد استقبال کردم. خیلی خوشــحالم که مربیگری ام را در 

کشور امارات ادامه می دهم.
* می خواهم درباره تیم جدیدت اتحاد کلباء صحبت 
کنی. این تیم در چه ســطحی اســت و چقدر برای 

شروع لیگ آماده هستید؟
مجیدی: من 2 ماه اســت که با تیم اتحاد کلباء تمرین می کنم 
و نکات منفی و مثبت زیادی را در این مدت دیدم. ولی دوســت 
دارم دربــاره چیزهای مثبت صحبت کنم. قبلا در فضای فوتبال 
امارات کار کرده ام. مدیران باشــگاه افراد بســیار خوبی هستند. 
کسانی که در امر اداره باشگاه هستند، قبلا فوتبالیست بوده اند و 
کار کردن با آنها بسیار لذت بخش است. نکته دیگری که خیلی 
من را خوشــحال کرده، جوانان تیم هســتند که من را به آینده 
امیدوار کرده اند. در گفت وگویی که با آقای علی کانو مدیر باشگاه 
داشتم، از او خواستم که بازیکنان جوان بیشتری را به تیم بیاورند 
و اینهــا را به فوتبال امارات معرفی کنیم. بازیکنانی مانند: ناصر، 
سلطان عادل، ولید و..؛ این افراد آینده درخشانی در فوتبال دارند 

و می توانند برای تیم ملی امارات مثمر ثمر باشند.
* برای باشگاه اتحاد کلباء چه اهدافی را با مدیران 
ترســیم کرده ای؟ آیا برای قهرمانی تلاش می کنی؟ 
یا برای رســیدن به رتبه های بالاتر و یا اصلا در پی 

بقا هستی؟
مجیدی: هدف اول ما این اســت که کادرفنی و کادر مدیریتی 
تلاش کنیم. یعنی هر کســی در حــوزه فعالیت خودش تلاش 
کند. چه من به عنوان ســرمربی و چه سایر افرادی که در کمیته 
باشگاه هستند، تمام تلاشمان را بکنیم. این خیلی مهم است که 
ما از تمام ظرفیتمان استفاده کنیم. من به بازیکنان گفته ام، شک 
نکنید باید امسال بهترین نتیجه تاریخ اتحاد کلباء را کسب کنیم. 
با توجه به بازیکنان جوان، خارجی و اماراتی که داریم و پتانسیلی 
که در تیم می بینم، من مطمئنم که جزو 5 تیم بالای جدول لیگ 

امارات خواهیم بود.
* تیم ها و وضعیت باشــگاه ها را دیده ای. به نظرت 

رقابت امسال بین تیم ها چگونه خواهد بود؟
مجیدی: با توجه به اینکه لیگ امارات هنوز شــروع نشــده و 
بازی هــا را ندیده ام، نمی توان درباره این قضیه صحبت کرد ولی 
همیشه بین العین، الوصل، الجزیره و الوحده رقابت وجود داشته 
اســت. اما پس از برگزاری 4 هفته نخست، می  توان درباره این 
موضــوع راحت صحبت کرد که چه تیم هایی شــانس قهرمانی 

دارند.
* از اینکــه در این گفت وگو شــرکت کردی از تو 
تشــکر می کنم. به عنوان سوال آخر، تو در 4 باشگاه 
اماراتــی بازی کردی. کدام یک از این تیم ها به قلب 

فرهاد مجیدی نزدیک تر است؟
مجیدی: نمی توانم کتمان کنم، من 6 سال در الوصل خاطرات 
خیلــی خوبی داشــتم و این تیم در قلب مــن جای خاصی دارد 
چون در این تیم بیشــتر بازی کردم. اما قهرمانی آسیا با العین و 
قهرمانی لیگ با شباب الاهلی را نمی توانم فراموش کنم. با تمام 
تیم هایــی که در اینجا بودم، خاطرات خوبــی دارم. ولی الوصل 
جایگاه متفاوتی برای من دارد. خیلی خوشــحالم که قرار اســت 
دوباره به ورزشــگاه الوصل برگردم و مقابل هواداران بازی کنم. 
خاطرات برایم تکرار می شــود. در کل می توانم بگویم در هر 4 

باشگاه، خاطرات خوبی در ذهنم وجود دارد.
* طبیعتا هواداران نیز با تــو خاطرات خیلی خوبی 
داشتند. یکی از بهترین بازیکنان خارجی این تیم ها 
بودی و در لیگ امارات شاهد درخشش تو بودیم. با 
این اطمینان خاطری که به بازیکنان و پتانسیل تیمت 

داری، برایت آرزوی موفقیت می کنیم.
مجیدی: از شــما بابت دعوت به این برنامه تشــکر می کنم. از 

دیدن شما خیلی خوشحال شدم.

حرف هایی که مجری 
ابوظبی اسپورت را متعجب کرد!

جنجال ایجاد شده از ســوی برادر پل پوگبا به سوژه 
اصلی بسیاری از رسانه های اروپایی تبدیل شده و توجه 

بسیاری را جلب کرده است. 
او با انتشــار ویدیویی اعلام کرد که قصد دارد چهره 
واقعی این بازیکن فرانسوی را فاش کند و به دنیا نشان 
دهد که پوگبا آن فردی که تا به حال وانمود کرده نیست. 
این اظهارات با واکنش جدی تیم حقوقی این بازیکن 
یوونتوس روبرو شــد و آنها بلافاصله مدعی شدند که 
برادر پوگبا و دوســتان بچگی اش عضوی از یک گروه 
اخاذی هســتند که چند ماه قبــل خواهان دریافت 13 
میلیون پوند از او شده بودند و چون در دریافت این مبلغ 

موفق نشدند چنین اقداماتی را در پیش گرفتند. 
آنها حتی این موضوع را مطرح کردند که فردی مسلح 
در منچستر، تورین و پاریس اقدام به تعقیب پوگبا کرده 
است و او این موضوع را به مدیران یوونتوس و همچنین 

نیروهای پلیس اطلاع داده است. 
پس از مطرح شدن این اظهارات، برادر پوگبا توییتی در 
این باره منتشر کرد. او نوشت:» هاها..، اتفاقی که انتظار 

داشتم رخ داده است. برادر کوچک من بالاخره در حال 
نشان دادن چهره واقعی اش است. چون او کسی است 
که دروغ گفتن به پلیس و انتشار اطلاعات غلط را آغاز 

کرده است، پس شما نمی توانید من را مقصر بدانید.«
او خطــاب بــه این بازیکن نوشــت:»پُل! تــو واقعا 
می خواســتی من را خفه کنی و به زندان بفرستی. من 
دیگــر تردیدی ندارم که این حقیقت دارد، نســخه ای 

که من از واقعیت طــرح می کنم برخلاف تو، واقعا رخ 
داده اســت. من شواهد کافی برای اثبات حرف خودم و 
دروغ های تو را دارم. بار دیگر به تو می گویم: برادر! فریب 

دادن مردم کار درستی نیست!«
ماتیاس پوگبا درباره هدف از این کار اظهار داشت:» 
مسئله پول نیست. تو من را آزار دادی. من به خاطر 
تو فدا شــدم. تو من را در بدترین شرایط رها کردی، 
در حالی که می خواســتی نقش افراد بی گناه را بازی 
کنی. وقتی همه چیز مطرح شــود، مردم خواهند دید 
که هیچ کس در ایــن دنیا بزدل تر و خیانتکارتر از تو 

نیست.«
برادر پل پوگبا مدعی شــد که او قصد داشته است که 
به امباپه آســیب بزند و در این باره نوشــت:» کیلیان، 
حالا متوجه می شــوی؟ من هیچ خصومتی با تو ندارم 
و حرف هایم برای خوبی تو است. همه چیز حقیقت دارد 
و ثابت شده است. به خاطر برادرم متاسفم، کسی که در 
جادو و طلسم غرق شده است. داشتن یک خیانتکار در 

نزدیکی آدم واقعا خوب نیست!«

یک فصل فوق العاده در نخســتین سال حضور در 
لیگ برتر پرتغال و فوتبال اروپا که همراه با زدن 18 
گل و ثبت 2 پاس گل بــرای مهدی طارمی همراه 
بود، کاری کرد تا باشــگاه پورتــو اقدام به خرید این 
ستاره ایرانی در تابستان 2020 از ریو آوه کند، اما او 
پس از دو سال و بازگشت دوباره به استادیوم باشگاه 
ســابق خود نتوانست موفق باشــد و شب عجیبی را 

سپری کرد.
این ملی پوش ایرانی که در ریو آوه چهره شــد و در 
جمع برترین گلزنان لیــگ برتر پرتغال قرار گرفت، 
پس از جدایی اش آنقدر شرایط این تیم را سخت کرد 
تا آنها به لیگ دو سقوط کنند و فصل 21-2020 را 
در دســته پایین تر سپری کنند، اما تیم سابق مهدی 
طارمــی در بازگشــت دوباره به ســطح اول فوتبال 
پرتغال مجددا شــرایط بدی سپری کرد و دو باخت 
و یک مساوی در ســه هفته ابتدایی داشت تا اینکه 
نخســتین بردش را در یک بازی سخت و همراه با 

یک نتیجه غیرمنتظره کسب کند.

مهدی طارمی که هفته گذشــته پس از ثبت پاس 
گل و به خاطــر مصدومیت از ترکیــب پورتو مقابل 
اســپورتینگ لیسبون خارج شــده بود، یکشنبه شب 
که تیمش در ورزشگاه اختصاصی باشگاه ریو آوه به 
مصاف این تیم پاییــن جدولی رفت، دوباره به جمع 
11 بازیکن اصلی بازگشت و در خط حمله به میدان 

رفت.

ستاره ایرانی پورتو که امیدوار بود پس از دو مسابقه 
ناکامــی در گلزنی دوباره روند گل هــای خود را در 
دیدار چهارم لیگ برتر پرتغال برابر باشگاه سابق اش 
آغاز کند و مثل نخســتین بازی فصل بدرخشد، شب 
عجیبی را در ریو آوه ســپری کرد و بهترین فرصت 

گلزنی برای خود و تیمش را هم از دست داد.
پورتو پس از ســه برد متوالی و پُر گل در شــروع 
فصل جدید لیگ برتر پرتغال، امید زیادی داشــت تا 
یک برد بی دردسر مقابل ریو آوه داشته باشد، اما آنها 
با دریافت سه گل در نیمه اول، هدر دادن یک پنالتی 
توســط مهدی طارمی و زدن یــک گل در لحظات 
پایانی، در نهایت با نتیجه 3 بر یک مغلوب شــدند و 

۹ امتیازی ماندند.
مهدی طارمی که پس از جدایی از ریو آوه ســه بار 
همراه با پورتو مقابل باشــگاه سابق خود قرار گرفته 
و فقط یک پاس گل داده بود، یکشــنبه شب بازهم 
نتوانســت دروازه این تیم را باز کند و شــانس عالی 

گلزنی از روی نقطه پنالتی را نیز از دست داد.

عجیب ترین شب طارمی مقابل تیم محبوب!ادعای جنجالی؛ پوگبا علیه امباپه جادوگر استخدام کرد!

 رئال مادرید  در زمین اســپانیول به 
با ارزش 1-3 دســت یافت.  پیروزی 
کار رئال تــا دقیقه 88 گره خورده بود 
ولی کریم بنزمــا روی پاس رودریگو 
توانســت گل دوم را بزند. کریم دقیقه 
100 بازی نیز ضربه کاشته خود را گل 

کرد تا برتری رئال پررنگ تر شود.
دقیقــه ۹3 بــازی رئــال توســط 
این  رودریگو به گل سوم رسید ولی 
گل به دلیل آفســاید مــردود اعلام 
شــد. با دخالــت VAR داور برای 
بازبینی صحنــه رفت و ضمن اعلام 
ضربه کاشــته برای رئال، دروازه بان 

اسپانیول را به دلیل خطا روی دنی سبایوس از زمین بازی اخراج کرد. اتفاقی 
کــه ثانیه ای قبل از رســیدن توپ به رودریگو رخ داده بــود. هر پنج تعویض 
اســپانیول انجام شــده بود و به همین دلیل کابررا، مدافع اســپانیول، درون 

دروازه قرار گرفت.
بازی هفت دقیقه متوقف بود و دقیقه 100 در حالی که تصور می شد داوید آلابا 
پشــت توپ قرار بگیرد، این کریم بنزما بود که ضربه کاشــته را زد و کابررا نیز 
فقط مســیر ورود توپ به دروازه را تعقیب کرد و نتوانست کار خاصی انجام دهد. 
به این ترتیب کریم موفق به ثبت یک دبل شــد و تعداد گل هایش در لالیگا را 
به سه گل رساند تا پشــت سر روبرت لواندوفسکی و بورخا ایگلسیاس در جدول 

گلزنان قرار بگیرد.
لواندوفســکی ساعاتی قبل از بازی رئال توانســته بود برای بارسا دبل کند و در 

پیروزی 4-0 بارسا برابر وایادولید ستاره زمین بود. 
در نشست خبری پس از بازی یکی از خبرنگاران از کارلو آنچلوتی پرسید که آیا 
کریم به خاطر رقابت آقای گلی با لواندوفسکی ضربه کاشته را زد؟ کارلتو در پاسخ 

گفت:» بله، قطعا همینطور است. تقریبا از این بابت مطمئنم.«
لالیگا به هفته ســوم رسیده و از حالا مشخص است که رقابت جذابی را بین دو 
مهاجم شــماره ۹ برتر دنیا شاهد خواهیم بود. کریم از عنوان آقای گلی خود دفاع 

خواهد کرد یا لواندوفسکی ال پی چی چی جدید لالیگا خواهد شد؟

جنگ با لوِا شروع شد؛ 
بنزما کاشته زن جدید رئال

   امید نظری گوهر
همواره یکی از بزرگترین نگرانی ستارگان و بازیکنان 
مستعد حوزه فوتبال به انتخاب های اشتباه و هیجانی 
برمی گردد. در این روزها که روزشــمار پایان نقل و 
اتنقالات تابســتانی تک رقمی شده است اضطراب و 
تشــویش بیشتر به خلوت بازیکنان سر میزند تا شاید 
بازیکنان را مجبور به تصمیمات احساسی کند و آنها 
با بدون سنجیدن تمام جوانب فریب زرق و برق تیم 
های مطرح را بخورند. در سالهای گذشته روند نقل و 
انتقالات برخلاف میل بعضی از بازیکنان رقم خورد تا 
داستان آنها در تیم های بزرگ خیلی زود پایان یابد.

کریستین رومرو 
مدافع آرژانتینی که بعد از درخشــش در لباس جنوا 
مدنظر یوونتوســی ها قرار گرفت در نقل و انتقالات 
تابستانی 2020-201۹ با مبلغ 31.5 میلیون یورو به 
جمع شاگردان مائوریسیو ســاری پیوست اما حضور 
مدافعینی همچون ماتیاس دلخیــت، مریح دمیرال، 
لئونــاردو بونوچی، دنیله روگانــی، جورجو کیلینی و 
اســتراتژی های نقل و انتقالاتی بانوی پیر باعث شد 
رومرو بلافاصله با انتقال قرضی راهی جنوا شــود تا 
دوباره اتفاقــات نقل و انتقالاتی ســیمونه زازا برای 
هواداران این تیم خاطرنشــان شــود.البته این انتقال 
بیشــتر به ضرر یوونتوســی ها تمام شد و آنها بدون 
بهره بردن از این مدافع در دفاع دچار تزلزل شــدند. 
رومــرو بعد از اتمام مدت قــراردادش با جنوا با یک 
انتقال فرضی راهی تیم آتالانتا شد تا حضور در لیگ 
قهرمانان اروپا و گلزنــی برابر میتیلند دانمارک را در 
زندگی ورزشی اش تجربه کند او در تابستان 2022-

2021 با مبلغ 17 ملیون یورو به آتالانتا فروخته شــد 
که در این تیم نیز دوبــاره اتفاقات یوونتوس برایش 
یادآوری شد تا این بار با قرارداد قرضی راهی باشگاه 

تاتنهام شود.
امرسون رویال

مدافع راســت اســبق اتلتیکو مینیرو که در نقل و 
بارسلونا پیوست  به  انتقالات زمستانی 2018-201۹ 
امــا بلافاصله با مبلغ 6 میلیــون یورو به رئال بتیس 
فروخته شد تا دوباره عملکرد خود مدافع برزیلی آبی 
و اناری ها را متقاعد کند 14 میلیون یورو دســت به 
جیب شوند و خریدی تاثیرگذار انجام دهند اما دوباره 
ارمغان او جدایی و پیوستن با مبلغ 25 میلیون یورو به 
تاتنهام بود تا این روزها بارســلونی ها به دلیل حضور 
ســرجینیو دست، ســرجی روبرتو و رونالد آرائوخو در 

پست دفاع راست دچار نگرانی باشند. 
دیگو ژوتا

مهاجم اسبق تیم پاسوس دی فریرا که با درخشش 
در فصــل 2016-2015 موفق شــد نظــر کادرفنی 
و مدیــران اتلتیکو مادرید را جلب کنــد تا با مبلغ 7 
میلیون یورو به جمع روخی بلانکو بپیوندد اما اتفاقات 
در شــهر مادرید برخلاف توقعات ژوتا پیش رفت تا 
به دلیل حضور بازیکنانی همچون یانیک کاراســکو، 
آنتوان گریزمان و آنخل کوریا با انتقال قرضی راهی 
پورتو شــد تا دوباره در فوتبال پرتغــال ارزش ها و 
توانایی هایش را اثبات کند. باشگاه ولورهمپتون بعد 

از 1 فصل اســتفاده از ژوتا بصورت قرضی در نقل و 
انتقالات تابستانی 201۹-2018 مهره تاثیرگذار 178 
ســانتی متری را با مبلغ 14 میلیــون یورو از اتلتیکو 

مادرید خریداری کرد.
داگلاس لویز 

هافبک دفاعی اســبق واســکو دوگاما که در نقل و 
انتقالات تابســتانی 2018-2017 با مبلغ 12 میلیون 
یورو به جمع تیم آبی پوش شهر منچستر پیوست اما 
حضــور بازیکنانی مثل فرناندینیو، یحیی توره، فابیان 
دلف و ایلیکای گوندغان باعث جدایی زودهنگام لویز 
شــد تا با قراردادی قرضی راه خیرونا شــود. استون 
ویــلا در نقل و انتقالات تابســتانی 2020-201۹ با 
مبلــغ 16.8 میلیون یورو ایــن هافبک خوش آتیه را 
خریداری کرد تا لوییز هیچوقت با پیراهن شــاگردان 

پپ گواردیولا در دیدارهای رسمی به میدان نرود.
پابلو ماری

پابلو ماری نیز در نقل و انتقالات تابســتانی 2017-
2016 به جمع سیتیزن ها پیوست اما نتواست جایگاه 
مناســبی در این تیم کسب کند و تا پیش از پیوستن 
به قلامینگو برزیل با مبلغ 1.7 میلیون یورو به صورت 
قرضــی پیراهن تیم های خیرونا، نــاک برادا هلند و 

دپورتیوو لاکرونیا بر تن کرد.

از رویا تا واقعیت؛
آرزوهای بر باد رفته

پاری ســن ژرمــن در چارچوب 
لیگ  چهــارم  هفته  رقابت هــای 
فرانسه به مصاف موناکو رفت و به 

تساوی 1-1 رضایت داد. 
موناکــو موفــق شــد گل اول 
ایــن بازی را به ثمر برســاند و 
برای  جی  اس  پــی  تلاش های 
به در  تیم  این  دروازه  باز کردن 
بســته خورد تا این که نیمار در 
70 از روی نقطه پنالتی  دقیقــه 
موفق شــد بازی را به تســاوی 

 . ند بکشا
گالتیــه پس از پایــان بازی به 

خبرنــگاران گفت:»ما ناامید و ناراحت نیســتیم چــون موناکو نیمه 
اول خیلی خوب بازی کرد. آنها مشــکلات بســیاری برای ما ایجاد 
کردند، اجازه اســتفاده درست از توپ و بازی کردن را به ما ندادند. 
موناکو ســعی کرد روی توپ های اول برای ما دردســر ایجاد کند. 
آنهــا تیمی بودند که خــوب دفاع می کردند و خــوب هم در حمله 

می کردند.« شرکت 
این مربی فرانسوی درباره گلی که تیمش در این بازی دریافت کرد اظهار 
داشــت:»گلی که خوردیم روی تغییر از فاز هجومی به فاز دفاعی بود و ما 
می دانســتیم که این موضوع نقطه قوت آنها است. نیم ساعت اول بسیار 
دشــوار بود و در پایان نیمه اول کمی توانســتیم به شرایط واکنش نشان 
دهیم. فرصت گلزنی هم داشــتیم اما هم توپ لیونل مســی و هم توپ 

کیلیان امباپه به تیرک دروازه خورد.«
او با اشــاره به تغییر شــرایط این تیم در نیمه دوم اضافه کرد:»ما سبک 
متفاوتی در پیش گرفتیم و بار دیگر ســبک هجومی تیم را ســازماندهی 
کردیــم. این کار به ما اجازه داد که توپ را جلوتــر مهار کنیم و بنابراین 
موناکو مجبور شد در عمق دفاع بنشــیند. آنها تیمی قدرتمند با بازیکنان 
خوب هجومی بودند. ما شــانس زیادی داشتیم اما نتوانستیم گل بزنیم و 

پیروز شویم.«

گالتیه: نتوانستیم از فرصت ها 
برای برد استفاده کنیم

گزارش اختصاصی


